
Zápisnica z neplánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Hornej Súči, konaného 

dňa 5. novembra 2021 o 18,00 hod. v zasadačke obecného úradu v Hornej Súči 

 

Prítomní :  

Ing. Juraj Ondračka, starosta obce 

Ivan Bulejko, poslanec OZ 

Ing. Miroslav Čapák, poslanec OZ   

Ing. Pavol Dohnan, poslanec OZ    

Ivan Kako, poslanec OZ  

Jakub Krovina, poslanec OZ 

Silvia Ludvíková, poslanec OZ  

Pavol Mikušinec, poslanec OZ    

Jozef Mrázik, poslanec OZ    

Mgr. Dominik Zemanovič, poslanec OZ 

Jozef Zemanovič, poslanec OZ 

 

Neprítomní(ospravedlnení): František Barinec, poslanec OZ 

 

 Rokovanie neplánovaného obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Ing. Juraj 

Ondračka. Privítal prítomných poslancov a konštatoval, že je prítomných 10 poslancov, 1 

neprítomní a ospravedlnení. Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

 

  Písaním zápisnice poveril Margarétu Dohnanovú. Súčasne navrhol pracovné komisie. 

Overovateľov navrhol Ing. Miroslava Čapáka a Jozefa Mrázika. Do volebnej komisie navrhol 

Silviu Ludvíkovú – predseda, Ing. Pavla Dohnana a Mgr. Dominika Zemanoviča. 

Poslanci hlasovali o  pracovných komisiách a jednomyseľne ich schválili.  

 

Ďalej starosta predložil návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva.   

 

Starosta dal hlasovať za program zasadnutia: 

 

1/ Predĺženie splatnosti úveru na cyklotrase 

2/ Pridelenie nájomného obecného bytu č. 4 v b.j. súp. č. 1409 

3/ Rôzne 

 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 8 

Prítomní: 10 Proti: 0 

Potrebné kvórum: 5 Zdržal sa hlasovania:  0 

Za Bulejko, Ing. Dohnan, Kako, Krovina, Ludvíková, Mikušinec, Mrázik, Mgr. 

Zemanovič, Zemanovič 

Proti  

Zdržal sa  

 

Poslanci ho jednomyselne schválili a ďalej sa ním riadili. 

 

PROGRAM OZ: 

 

1/ Predĺženie splatnosti úveru na cyklotrase 

2/ Pridelenie nájomného obecného bytu č. 4 v b.j. súp. č. 1409 

3/ Rôzne 



1/ Predĺženie splatnosti úveru na cyklotrase 

 

 Starosta informoval, že poslanci dostali k tomuto bodu materiál.  Informoval 

o predložených deklarovaných výdavkoch. Ďalej infromoval, o predĺžení splatnosti 

preklenovacieho účelového úveru poskytnutého zo strany Československej obchodnej banky, a.s  

na základe zmluvy o preklenovacom účelovom úvere č. 0383/19/08629 ktorá bola podpísaná  

dňa 20.05.2019  na základe  ktorej boli poskytnuté finančné prostriedky do výšky úverového 

limitu 1 055 000,- EUR na spolufinancovanie projektu Spoznaj prírodné a kultúrne bohatstvo 

svojho suseda na bicykli, kód projektu  304021C981 z operačného programu Interreg V-A 

Slovenská republika – Česká republika. 

Suma vo výške 1 002 250 EUR z úverového limitu mala byť splatná z nenávratného 

finančného príspevku , na ktorý má Obec Horná Súča podpísanú zmluvu o poskytnutí NFP na 

ktoré Obec Horná Súča predložila zoznam deklarovaných výdavkov na schválenie na riadiaci 

orgán dňa 30.12.2019 v celkovej výške 1 098 403,81 EUR 

Z dôvodu, že ku dňu 3.11.2021 stále prebieha kontrola zoznamu deklarovaných 

výdavkov a tento projekt nie je finančne ukončený a obci neboli refundované finančné 

prostriedky  a tiež z dôvodu, že sa blíži termín konečnej splatnosti úveru  31.12.2021  

predkladáme návrh na predlženie splatnosti preklenovacieho účelového úveru a jeho postupné 

splácanie s možnosťou mimoriadnej splátky z finančných prostriedkov NFP. 

 

Návrh splácania v mesačných splátkach vo výške 11 242,- EUR  v počte 88 splátok ku 

20. dňu príslušného mesiaca a splátka č. 89  vo výške 11 258,51- EUR ku dňu 20.05.2029. 

Konečná splatnosť preklenovacieho účelového úveru  dňa 20.05.2029 

Úroková sadzba zostáva nezmenená  0,45%  + EURIBOR 1- mesačný. 

 

Starosta odovzdal slovo hlavnému kontrolórovi Mgr. Sáskovi, ktorý predniesol svoju správu k 

predĺženiu splatnosti úveru. 

Starosta otvoril diskusiu. 

Poslanec Zemanovič mal k bodu otázku, či tento úver neovplyvní výstavbu nových bytoviek. 

Starosta odpovedal, že je schválený úver. Finančné prostriedky pôjdu z obce na cesty a 

parkoviská pri bytovky. 

Ďalej starosta informoval, že druhá strana má z toho istého ministerstva dávno preplatené. 

Všetky povinnosti obec splnila, všetky dokumenty majú na ministerstve. Bola kontrola na 

Verejné obstarávanie. Predložili sme všetky dokumenty do termínu. Mali na to 90 dní. Bránia sa 

nám to preplatiť. Ak sa to nepohne, pôjde to súdnou cestou.  

 

 Keď nebolo viac otázok, starosta dal hlasovať za návrhy uznesení. 

 
Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 1/07/2021-OZ  

schvaľuje predlženie konečnej splatnosti preklenovacieho účelového úveru  poskytnutého zo strany 

Československej obchodnej banky, a.s  na základe zmluvy o preklenovacom účelovom úvere č. 

0383/19/08629 ktorá bola podpísaná  dňa 20.05.2019 a jej dodatku č. 1 zo dňa 13.4.2021 ktorého zostatok 

je vo výške 1 000 554,51 EUR do 20.05.2029 v pravidelných mesačných splátkach vo výške 11 242,- 

EUR  v počte 88 splátok ku 20. dňu príslušného mesiaca a splátku č. 89  vo výške 11 258,51 EUR ku dňu 

20.05.2029 za pôvodných dohodnutých podmienok, kde úroková sadzba zostáva nezmenená  0,45%  + 

EURIBOR 1- mesačný, s možnosťou mimoriadnej splátky z finančných prostriedkov NFP v 

ktoromkoľvek čase. 

 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 10 

Prítomní: 10 Proti: 0 

Potrebné kvórum: 6 Zdržal sa hlasovania:  0 



Za Bulejko, Ing. Čapák, Ing. Dohnan, Kako, Krovina, Ludvíková, Mikušinec, Mrázik, 

Mgr. Zemanovič, Zemanovič 

Proti  

Zdržal sa  

Návrh bol prijatý.  

 

Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 2/07/2021-OZ  

berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra obce Horná Súča k predĺženiu splatnosti účelového 

úveru 

 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 10 

Prítomní: 10 Proti: 0 

Potrebné kvórum: 6 Zdržal sa hlasovania:  0 

Za Bulejko, Ing. Čapák, Ing. Dohnan, Kako, Krovina, Ludvíková, Mikušinec, Mrázik, 

Mgr. Zemanovič, Zemanovič 

Proti  

Zdržal sa  

Návrh bol prijatý. 

 

2/ Pridelenie nájomného obecného bytu č. 4 v b.j. súp. č. 1409 

 
 Starosta informoval, že dňa 27.9.2021 podala p. Marta Škundová ukončenie nájomnej zmluvy na 

nájomný byt č.4 v bytovom dome súp. č. 1409 ku dňu 31.12.2021. Pani Škundová sa dohodla, že môže 

ukončiť nájomnú zmluvu už vopred. Nový nájomca by mal pridelený byt od 01. 12. 2021. 

Ďalej starosta informoval, že o 1-izbový byt mali záujem 8 žiadatelia: 

- Monika Zemanovičová, Horná Súča 1064 + syn,  

- Anna Vašíčková, Horná Súča – sama,  

- Jozef Sádecký, Horná Súča 75 – sám,  

- Peter Balaj, Horná Súča 246 – sám,  

- Mária Ševčíková, Horná Súča 134 + syn,  

- Zudi Maksuti, Trenčianske Teplice – sám,  

- Mária Gagová, Horná Súča 232 – sama,  

- Andrej Škunda, Horná Súča 1046 – sám. 

Podľa VZN budú poslanci prideľovať nájomcu tajným hlasovaním. 

 

Volebná komisia rozdala hlasovacie lístky a postupne poslanci hlasovali.  

Volebná komisia zrátala hlasovacie lístky a predsedkyňa Ludvíková prečítala zápisnicu: 

- Vydaných hlasovacích lístkov: 10 

- Počet platných: 10 

- Monika Zemanovičová: 3 hlasy 

- Mária Ševčíková: 2 hlasy 

- Andrej Škunda: 2  hlasy,  

- Anna Vašíčková: 1 hlas,  

- Jozef Sádecký: 1 hlas,  

- Zudi Maksuti: 1 hlas.  

 

Predsedkyňa Ludvíková skonštatovala, že poslanci pridelili tajným hlasovaním nájomný obecný byt p. 

Monike Zemanovičovej, Horná Súča 1064. 

 

 Starosta dal hlasovať, za návrh uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 3/07/2021-OZ  

zvolilo tajným hlasovaním nájomníka 1-izbového bytu č. 4 v bytovom dome súp. č. 1409: Moniku 

Zemanovičovú, adresa Horná Súča 1064 od 1. 12. 2021 



 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 10 

Prítomní: 10 Proti: 0 

Potrebné kvórum: 6 Zdržal sa hlasovania:  0 

Za Bulejko, Ing. Čapák, Ing. Dohnan, Kako, Krovina, Ludvíková, Mikušinec, Mrázik, 

Mgr. Zemanovič, Zemanovič 

Proti  

Zdržal sa  

Návrh bol prijatý. 

 

3/ Rôzne 

 

 Starosta informoval o pokazení obecného auta, keď išli zo služobnej cesty z Poľska. Musí 

sa opraviť motor. Oslovil autoservisy, ktoré sa venujú takýmto opravám. Je to 12 ročné auto. 

Opýtal sa poslancov, či investujeme do opravy alebo kúpi sa nové vozidlo.  

Poslanci sa vyjadrili, že keď je auto v dobrom stave, treba ho dať opraviť.  

Starosta informoval, že bude ho opravovať poľský servis, majú dobrú cenu.  

 

 Poslanec Krovina sa spýtal, či sa bude pridávať suma na stavebný materiál.  

Starosta odpovedal,že zatiaľ nie. Suma je natvrdo zapracovaná.  ZMOS má mať rokovanie.  

 

Poslanci Mikušinec a Ing. Dohnan sa informovali o ihrisku pri telocvični, či sa opravia sieťky 

a tráva.  

Mrázik odpovedal, že sa to rieši. 

 

Keď nebolo viac otázok, starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť a 

zasadnutie ukončil o 19:00 hod. 

 

 

 

 

 

Ing. Juraj Ondračka 

                            starosta obce 

 

 

 

Overovatelia:  Ing. Miroslav Čapák   ........................................................ 

 

             Jozef Mrázik    ........................................................  


